

Antrag: Bezuschussung der Teilnahme an der Konferenz aller Lehramtsstudierenden 2023

Beschlusstext:

Die VeFa beschließt die Bezuschussung der Teilnahme von bis dato für die diesjährige KoaLa (Konferenz aller Lehramtsstudierenden) angemeldeten Studierenden (7, aus unterschiedlichen studentischen Lehramtsvertretungen). Folgende Kosten werden hierfür bezuschusst:

Reisekosten:	343€
Teilnahmebeitrag:	210€
Insgesamt:	553€

Begründung:

Der Teilnahmebeitrag beträgt 30€. Die Reisekosten orientieren sich am Preis des 49€-Tickets.

Anmerkung:

Im Rahmen der Teilnahmeevaluation ist zu erörtern, wie sich zukünftige Delegationen zur KoaLa zusammensetzen können und in welchem Zeitfenster idealerweise ein Antrag (bei der VeFa) eingereicht und beschlossen werden sollte.

Finanzverantwortliche Person:

Philipp Okonek

Antragstellung durch:

Philipp Okonek i. V. FSR Primarstufe und FSR Inklusion

English translation

Motion: Subsidizing the participation in the Conference of All Teacher Training Students 2023

Resolution:

The VeFa decides in favour of subsidizing the participation in this year's KoaLa (Conference of All Teacher Training Students) for the students so far registered (7, from different student teacher training representations).

The following costs are to be subsidised for this purpose:

Travel Expenses:	343€
Participation Fee:	210€
Total:	553€

Explanation:

The participation fee costs 30€. Travel expenses are adjusted to the price of the 49€ ticket.

Remark:

As part of the participation's evaluation, it should be considered how future delegations to the KoaLa can be composed and in which time frame a motion should be submitted (to the VeFa) and decided.

Person Responsible for Finances:

Philipp Okonek

Motion handed in by:

Philipp Okonek on behalf of FSR Primarstufe and FSR Inklusion